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通 告
環保署的「社區回收推廣攤位」
將於2013年2月28日完結

環境保護署於長洲設立的「社區回收推廣攤位」將營運至2013年2月28日圓滿結束，在此衷心感謝市民對計劃的支持及參與。自3月1日起，大埔環保會將在同一地點設立推廣攤位，繼續在長洲推動減廢及回收。有關攤位的開放時間及收集回收物品的安排，請留意大埔環保會的公布。

有關紀念品換領安排，現時持有環境保護署印花紀錄卡的市民，請盡量於2013年2月28日或之前到「社區回收推廣攤位」換領禮品。如市民未能於此日期前換領禮品，也可於2013年3月1日至3月31日期間，攜同印花紀錄卡於大埔環保會的推廣攤位開放時段換領禮品。

至於「離島廚餘回收再造計劃」生產的肥料，市民及團體在成功登記索取後，會安排於長洲轉運設施內領取。有關免費肥料亦會繼續透過地區團體派發予市民試用。

查詢電話

大埔環保會: 2898 2262 或 環境保護署: 2984 0930
NOTICE

EPD will end the operation of the Community Recycling Booth on 28 Feb 2013 

The Community Recycling Booth in Cheung Chau operated by the Environmental Protection Department (EPD) will come to an end on 28 Feb 2013. We would like to thank for your support and participation in this recycling initiative. Starting from 1 March, Tai Po Environmental Association (TPEA) will operate a promotion booth at the same venue with a view to promoting waste reduction and recycling in Cheung Chau. About the opening hours and arrangements for collection of recyclables please refer to the relevant announcement by TPEA.

 

On gift redemption arrangement, those who have stamped gift redemption cards should come to EPD’s Community Recycling Booth for gift redemption by 28 February 2013. In case you cannot redeem the gifts before the date, you may still redeem the gifts at TPEA’s promotion booth during booth opening by presenting your gift redemption cards from 1 to 31 March 2013. 

 

The fertilizers under the Islands Food Waste Recycling Scheme will be available for free collection at the Cheung Chau Transfer Facilities by any pre-registered individual or groups. Meanwhile, we will continue to distribute the free samples to the community for trial via local groups.

 

Enquiries: TPEA at 2898 2262 / EPD at 2984 0930  
